
Protokoll Styrelsemöte Västra/Parkskolans föräldraförening 2014-09-09 

1.Till sekreterare för mötet valdes  Ingela Stigson och justerare blev Elin Gunnarsmo och Christina 

Bergman. 

2. Mötesdeltagarna presenterade sig.  

3. Föregående mötesprotokoll från lästes upp ,se hemsidan 

4. Information från kassören. Behållningen uppgår till ca 4400 kr. För att underlätta betalning av 

medlemsavgift kommer utskick av inbetalningskort gå ut till alla elever. (Endast 1 avgift per familj om 

man har flera barn på VästraParkskolan. 

5. Parkskolan 

Ca 200 elever trångt men det funkar bra och ca 60 barn är inskrivna på fritis. På fritis finns ett 

fritisråd där aktuella frågor tas upp.  

Dropp in 10/9 på fritis. 

Valet har varit i fokus på parkskolan inför valet.  

Orientering genomförs under hösten och årskurs 5 har haft brandutbildning. 

Parkskolan har haft besök från Uganda och lärare och elever som varit på besök har bott i familjer 

under vistelen i Sverige.  

Elevensval sker under 2 dagar och aktiviter om erbjuds är tex idrott, hemkunskap, bild och skolarbete 

mm. Under dessa dagar sker även alla utvecklingssamtal. 

6. Västra skolan 

Alla har bytt klassrum 

Modulen är på plats och de sista detaljerna är snart på plats. 

Arbetstema under hösten är besök i närskogen, Vara´s historia och miljö, 2:orna har fokuserat på 

valet och tidningen. 

På fritis går ca 120 barn och de är uppdelade i 2 st grupper. Jobbar vidare med struktur på fritis i de 2 

olika grupperna eftersom det är trångt om utrymmen men det funkar ändå bra. 

 

7. Rektor Birgitta Ahlberg 

Brukarunderökningen har precis kommit och resultatet överlag är bra från både elever och föräldrar. 

Resultatet från den kommer finnas upplagd på Vara Kommuns hemsida. Undersökningen har precis 

kommit och rektor har inte hunnit jobba med den än men det kommer att ske inom det närmaste. 



Mattematiklyftet, alla lärare ingår och uppdelade i F-3 och 4-6. Projektet går ut på att planera 

lektioner och därefter reflektera hur det gått och fortsätta att planera och göra reflektioner för de 

lektioner lärarna har. 

V43-Öppet hus i alla skolar i hela kommunen och alla föräldrar är välkomna och information kommer 

längre fram. 

Ny IT-strategi skall genomföras hösten 2015 och målet är 1-1 skolor för mellan och högstadiet. 

4. Dialogforum 

Charlotta Börjesson och Ingela Stigson återvaldes till att repesentera för föräldraföreningen. Nästa 

dialogforum är 23/9. 

5. Föräldraföreningen skall informera under alla klassmöten under hösten om föreningen och även 

att vara klassförälder. 

Åk 1 May Ibrahim 

Åk 2 Elin Gunnarsmo 

Åk 3 Nina Thorstensson 

Åk 4 Ingela Stigson 

Åk 5 Christina Bergman 

Åk 6 Ej klart 

6. Trafikfrågor 

Arbetet med cykelväg förbi kyrkan mot torget är i fullgång. Därefter planeras det för gång och 

cykelväg mellan Västra skolan och Parkskolan. Denna kommer byggas i etapper men det börjas reda 

nu med förberedelser. Anslutande cykelväg från Smedjegatan till Parkskolan skall genomföras. 

Hämtning och busszoner skall ses över.  

7. Vice ordförande skall väljas ny för hösten och därefter återgår Henrik Svensson till vice ordförande.  

Christina Bergman väljs till vice ordförande för hösten 2014. 

8. Lokalfrågor 

De frågor som är skickades till kommunen om framtiden i frågan av lokalutedningen är inte 

besvarade.  Kommer troligtvis inte hända något innan valet. 

9.Övrigt 

Cykelställ vid den nya modulen önskas. 

Föräldraföreningen bjöd på glass vid skolstarten på Västra Skolan. 



Skolan är avgiftsfri och skolnämnden har tidigare beslutat att max 100 kr/läsår får ta ut av skolan. 

Insamling av eventuella klasskassor får inte ske på skoltid och inte heller några resor utan dessa får 

endast ske på fritiden.  

10. Nästa möte onsdagen 5 november - Parkskolans mediatek. 

 

Vid pennan:  

Ingela Stigson 

  

____________________  

  

Justerare  

Elin Gunnarsmo   Christina Bergman 

  

____________________   _____________________ 


